
Karol WojtysiaK Źagań.dnia 15.09.2013 rok 

Marszałek Sejmu RP 
Pani 
Ewa KOPACZ 

Szanowna Pani Marszałek! 

Jestem działkowcem i pozwalam sobie pisać do Pani gdyż dotychczas nie 
zareagowała Pani na to co się dzieje wokół projektu obywatelskiego ustawy o Rodzinnych 
Ogrodach Działkowych podpisanego przez prawie milion obywateli. 
Dlaczego tak twierdzę? Dlatego, że to co dzieje się z naszym projektem w Podkomisji 
Nadzwyczajnej pod przewodnictwem Pani Poseł Krystyny Sibińskiej to po prostu jest 
drwienie sobie z działkowców. Sprzeciwiam się stanowczo traktowaniu nas jak ciemną 
masę. 

Pani Marszałek! 

Jak długo jeszcze będzie Pani tolerowała zachowanie posłów z PO zasiadających 
w Podkomisji Nadzwyczajnej, którzy bez mrugnięcia okiem stosują podwójne standardy 
wobec nas działkowców - czyżbyśmy stanowili zagrożenie dla elit rządzących. 
Osobiście nie odnoszę takiego wrażenia, że mogę być zagrożeniem dla kogokolwiek 
jednak na pewno zapamiętam wszystko to co dzieje się z obywatelskim projektem ustawy 
o ROD przy urnie wyborczej w czasie kolejnych wyborów. 

Jest jeszcze czas aby błędy popełnione przez Podkomisję Nadzwyczajną 
naprawić wystarczy, że zainteresuje się Pani tym co dzieje się w trakcie jej obrad. 

Pani Marszałekl 
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Karol Wojtysiak 


